
Protokół Nr 40/2021

Wspólne posiedzenie następujących Komisji Rady Gminy Dąbrówka:
- Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego,
- Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym,
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,
- Komisja Oświaty, Kultury i Sportu,
- Komisja Budżetowo- Finansowa,
- Komisja Gospodarcza,
- Komisja Rewizyjna.
Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się dnia 27 stycznia 2021 r. w Gminnym Centrum 
Kultury w Dąbrówce i trwało od godz. 14— - 15—

W posiedzeniu udział wzięli:
Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:
- Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy,
- Dorota Banaś - Skarbnik Gminy,
- Agnieszka Londzin -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
- Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
- Rafał Roguski -  Starszy Inspektor ds. Inwestycji i Zarządzania Grogami Gminnymi,
- Mateusz Kaszuba -  Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej,
- Andrzej Siama - Stanowisko ds. współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego.

Tematem posiedzenia komisji było:
1. Otwarcie posiedzenia,
2. Omówienie projektu uchwały budżetu na 2021 rok.
3. Sprawy bieżące,
5. Zamknięcie posiedzenia

Przebieg posiedzenia komisji

Na prowadzącego połączone posiedzenie poprzez aklamację wybrano Agnieszkę Gryglas. 
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała Agnieszka Gryglas.
Sprawdziła listę obecności i stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 13.
Na posiedzenie Komisji o godz. 14— przybyła Pani Helena Kuśkowska.

Ad. 2 Omówienie projektu budżetu na 2021 rok.

Członkowie komisji podjęli rozmowy na temat złożonego wniosku przez Komisję Zdrowia, 
Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka w sprawie obniżenia 
opłaty za wyzów selektywnej zbiórki odpadów komunalnych ze stawki z 33, 00 zł. na stawkę 
29, 00 zł.
Przewodnicząca posiedzenia komisji poinformowała, iż do rozmów na wskazany powyżej 
temat komisja powróci po otrzymaniu dokładnych matematycznych wyliczeń.

Pan Mateusz Kaszuba przedstawił prezentację dotyczącą Dopłaty do taryfy za ścieki dla osób 
fizycznych.



Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła dwa wnioski pod głosowanie:

1. Wniosek zaproponowany przez Wody Polskie w kwocie 9.39 zl.

9 głosów „za”,
5 głosów „przeciw”, 

przy obecności 14 radnych.
2. Wniosek zaproponowany przez Pana Radosława Korzeniewskiego -  Wójta Gminy 
Dąbrówka w kwocie 6, 00 zł.

5 głosów „za”,
9 głosów „przeciw”, 

przy obecności 14 radnych.

Omówienie projektu budżetu Gminy Dąbrówka na 2021 rok oraz Autopoprawki Wójta 
Gminy Dąbrówka dokonała Pani Dorota Banaś - Skarbnik Gminy.

Autopoprawka Wójta Gminy oraz Komisji Rady Gminy Dąbrówka do projektu budżetu 
na 2021 rok przedstawia się następująco.
Do projektu budżetu wprowadza się następujące zmiany:
- 10 593,00zł - dotacja pozyskana w ramach PROW WM na realizację zadania 
inwestycyjnego „Rozbudowa SUW, budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami oraz 
budowa indywidualnej oczyszczalni ścieków na terenie gminy”
- 50 157,64zł -  zwrot dotacji z Powiatu Wołomińskiego udzielonej na zadanie „Przebudowa 
drogi powiatowej nr 4338W od skrzyżowania ulic Słonecznej z Królewską w msc. Kowalicha 
do skrzyżowania ulic Marianowskich w msc. Marianów gm. Dąbrówka” z przeznaczeniem na 
zwiększenie planu w transporcie lokalnym
- 4 798,35zł -  wpływ z tytułu odszkodowania dla szkoły podstawowej w Józefowie 
z przeznaczeniem na wydatki bieżące szkoły
- 330 447,62zł - dotacja pozyskana w ramach PROW WM na realizację projektu „Rozwój 
kompetencji i umiejętności paszportem do lepszej przyszłości”
- 376 000,00zł -  wpływy z usług z tytułu planowanej podwyżki taryf za ścieki 
z przeznaczeniem na zadanie „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Dąbrówce i budowa 
kanalizacji sanitarnej w wybranych miejscowościach gminy (dokumentacja projektowa)
- 170 000,00zł -  zwiększone wpływy z czynszu za wynajem budynków z przeznaczeniem na 
remont ośrodka zdrowia w Dąbrówce
- 100 000,00zł -  korekta planu na zadanie „Przebudowa i modernizacja drogi w msc. Cisie” 
z przeznaczeniem na „Modernizację ul. Czapskiego w Małopolu”
- 90 000,00 zł- korekta planu zadania „Termomodemizacja strażnicy OSP Ślężany” 
z przeznaczeniem na zakup sprężarki do napełnienia butli aparatów Ochrony dróg 
Oddechowych w kwocie 45 000,00zł, na recertyfikację zaświadczeń kwalifikowanej pomocy 
przedmedycznej w kwocie 25 000,00zł, do dyspozycji jednostek OSP 20 000,00zł
- 80 000,00zł -  korekta planu zadania „Wykonanie klimatyzacji w budynku Urzędu Gminy „ 
z przeznaczeniem -  20 000,00 zł do dyspozycji jednostek OSP, 10 000,00zł na modernizację 
ulicy Brzozowej w Dąbrówce, 5 000,00zł na utwardzenie drogi w Guzowatce, 45 000,00zł na 
wydatki bieżące w drogach
- 18 000,00zł -  korekta planu w rozdziale -  promocja JST -  10 000,00zł z wydatków na 
gazetkę gminną z przeznaczeniem na materiały promocyjne związane z C.K.Norwidem, 
8 000,00zł z wydatków na prasę lokalną, reklamę w biuletynach i umowy zlecenia 
z przeznaczeniem do dyspozycji Komisji Oświaty



- 96 600,00zł -  korekta planu dla zadania „Termomodemizacja budynków szkół w Józefowie 
i we Wszeborach” z przeznaczeniem dla GCK na zadanie „Zagospodarowanie terenu wokół 
izby tradycji rybackich”
- 130 000,00zł — korekta planu na zadanie „Wymiana parkietu w sali gimnastycznej szkoły 
podstawowej w Dąbrówce” z przeznaczeniem -  33 400,00zł dla GCK na zadanie 
„Zagospodarowanie terenu wokół izby tradycji rybackich”; 50 000,00zł na remont kuchni 
w Szkole w Guzowatce; 46 600,00zł na wyposażenie punktów pielęgniarskich w szkołach
- 60 000,00zł -  korekta planu na świetlice szkolne z przeznaczeniem na wykonanie 
„Ławeczki Norwida”.

Ad. 3 Sprawy różne.

W sprawach różnych Pani Agnieszka Gryglas zabrała głos przedstawiając informacje 
dotyczące spotkania -  on - linę, które odbyło się 26 stycznia 2021 r. Spotkanie odbyło się 
przedstawicielami zainteresowanych samorządów w sprawie budowy drogi ekspresowej SIO 
oraz Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej. Przedstawiono najkorzystniejszy przebieg 
korytarza planowanej trasy i plany dalszych przedsięwzięć dotyczących przygotowania 
inwestycji. Najkorzystniejszy wariant pokazuje przebieg trasy wzdłuż granicy pomiędzy 
naszą Gminą, a Gminą Radzymin. Od wsi Teodorów, Sokołówek do węzła S8 Wola 
Rasztowska.
Ponadto przewodnicząca Pani Agnieszka Gryglas poinformowała o wpłynięciu analiz 
oświadczeń majątkowych z Urzędu Skarbowego w Wołominie. Wszystkie oświadczenia 
majątkowe otrzymały pozytywną analizę i nie zostały przekazane do Naczelnego Biura 
Korupcyjnego.

Ad. 4 Zamknięcie posiedzenia.
Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonała prowadząca, 
dziękując obecnym za udział.
Na tym protokół zakończono.

1. Agnieszka Gryglas....
2. Bereda Piotr........................... .
3. Bielecki Kamil.......................................
4. Kłebek Krzysztof.......Łżhżl.
5. Oleskiewicz Wiktor
6. Kuśkowska Helena..... h
7. Marcinkiewicz Andrzej
8. Rosa Andrzej.
9. Rasiński Tomasz
10. Rosa Sławomir ...
11. Banasiak Marek.
12. Wójcik Grzegorzy............
13. Pasoń Marek... _ Z 2 E 5
14. Grześkiweicz Edyta


